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Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Plevníku-Drienovom 

konaného dňa 27. 01. 2011 
 
Prítomní poslanci: Felix Adamec, Ladislav Ciprich, Ľubomíra Čičútová, Soňa Jantošová, 
Miroslav Kremeň, Ján Kuchar, Jana Muráňová, Miroslav Smädiš Bc., Miroslav Sukeník Ing.,  
 
Kontrolór obce: Ing. Milan Kremeň 
 
Starosta obce: Ján Michalec 
 
Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Miroslav Sukeník, Ľubomíra Čičútová, Felix  
Adamec                  
Za overovateľov zápisnice boli zvolení: Soňa Jantošová, Jana Muráňová   
 
Za zapisovateľa: Ing. Milena Kremeňová 
 
Program:  1. Otvorenie.  
                   2. Voľba návrhovej komisie a  overovateľov zápisnice.  
                   3.  Správa o činnosti obecného úradu.          
                   4.  Správa o inventarizácii majetku obce ku dňu 31.12.2010.     
                   5.  Voľba – vyraďovacej komisie, povodňovej komisie, komisie pre ochranu  
                                      verejného záujmu, krízového štábu obce, štábu CO, sobášiacich,  
                                      členov rady MŠ a ZŠ, vedúcej ZPOZ, kronikárky obce. 
                  6.  Schválenie náplne práce a platu zástupcu starostu obce, odmeny členom  
                       Obecnej rady, poslancom, predsedom a členom komisií. 
                  7.  Schválenie účasti na školení – správca pohrebiska. 
                  8.  Schválenie zodpovednej osoby za prevádzku osobnej a nákladnej dopravy.                                                                                   
                  9.  Prejednanie listu Ing. Pribinu Jandu. 
                10.  Informácia o obecnej internetovej stránke. 
                11.  Informácia o Plánoch práce na rok 2011 komisií pri Obecnom zastupiteľstve. 
                12.  Prejednanie ďalšieho postupu prác na Zentalovej kúrii. 
                13.  Diskusia. 
                14.  Prečítanie textu schváleného uznesenia. 
                15.  Záver.  
                   
K bodu 1,2/ 
1. Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal poslancov a prítomných občanov. 
2. Návrhová komisia, overovatelia  a program rokovania OZ boli jednohlasne schválené. 
K bodu 3/ 
Starosta informoval o činnosti obecného úradu.  
 ٠ Vykonali sme  opravu lyžiarskeho vleku za pomoci Ladislava Cipricha, Ladislava Karcola,  
    Ladislava Karcola ml., Jozefa Kucharíka  a  Filipa Michalca, ktorý pomáhali bez nároku na   
    odmenu a touto cestou im poďakujeme. Bola vykonaná jeho revízia a vyškolená obsluha. 
 ٠ Upratali sme priestory obecného úradu.  
 ٠ Zamestnanci obecného úradu sprevádzkovali a vymaľovali priestory v budove pod poštou, 
    ktoré teraz slúžia ako šatne pre robotníkov zabezpečujúcich  rekonštrukciu centra obce.  
 ٠ Vypratali sme priestory Zentalovej kúrie.  
K bodu bolo prijaté uznesenie č. 7a/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.  
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K bodu 4/ 
Správu o inventarizácii majetku obce ku dňu 31.12.2010 predložila Ing. Kremeňová. Správa    
je prílohou tejto zápisnice.  
K bodu bolo prijaté uznesenie č.7b/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.  
  
V diskusii k bodom 3 a 4 vystúpili: 
 Michal Ďukrech – či v obstaraní investičného majetku je zahrnutá aj cesta Bukovanova a    
 Podhorie, lebo spomenutá bola iba Rajčuľa. Kremeňová  -  áno súčasťou investičného    
 majetku sú aj  Bukovanova a Podhorie. 
 Poslanec Ciprich – čo sa momentálne robí v parku. 
 Poslankyňa Muráňová – čo s pozemkom v parku , ktorý nie je vysporiadný. 
 Štefan Littera – hovoril, že pozemok bol nezákonne prepísaný na obec. 
 Starosta –informoval o prácach v parku Dominika Tatarku a ak nastane problém s pozemkom     
 bude sa riešiť.  
 
K bodu 5/ 
Voľba  zástupcu obce do rady MŠ – Soňa Jantošová.  
Prijaté uznesenie č. 8a/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.  
Voľba zástupcu obce do rady ZŠ – Jana Muráňová.  
Prijaté uznesenie č. 8b/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.   
Voľba štábu CO – Ján Michalec, Miroslav Kremeň, Ladislav Ciprich, Soňa Jantošová,  
Ján Kuchár, PaedDr. Dagmara Smataníková, Ľubica Kardošová.  
Prijaté uznesenie č. 8c/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.   
Voľba krízového štábu obce – Ján Michalec, Miroslav Kremeň, Ladislav Ciprich, Ján   
Kuchar, Felix Adamec.  
Prijaté uznesenie č. 8d/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.   
Voľba povodňovej komisie – Ján Michalec, Miroslav Kremeň, Zdeno Čerňan, Ing.Pribina 
Janda, Viera Michálková.  
Prijaté uznesenie č. 8e/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.    
Voľba vyraďovacej a likvidačnej komisie – Ján Michalec, Viera Michálková, Mária  
Nemčíková.  
Prijaté uznesenie č. 8f/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.   
Voľba komisie pre ochranu verejného záujmu – Jana Muráňová, Bc. Miroslav Smädiš, 
Ľubomíra Čičútová.  
Prijaté uznesenie č. 8g/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.   
Voľba sobášacich – Ján Michalec, Jana Muráňová.  
Prijaté uznesenie č. 8h/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 
Voľba vedúcej Zboru pre občianske záležitosti – Mgr.Božena Zigová.  
Prijaté uznesenie č. 8i/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 
Voľba kronikárky obce – Mgr. Božena Zigová.    
Prijaté uznesenie č. 8j/2011. Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 
 
K bodu 6/ 
Schválenie náplne práce a platu zástupcu starostu, odmeny členom Obecnej rady, poslancom, 
predsedom a členom komisií. Poslankyňa Muráňová žiada vypustiť bod 16 z náplne práce 
zástupcu starostu z dôvodu duplicity.  Iné pozmeňujúce návrhy neboli.  
K bodu bolo prijaté uznesenie č.9/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.   
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K bodu 7/ 
Správu pohrebiska môže robiť iba oprávnená osoba,  starosta požiadal o schválenie jeho 
účasti na školení a preplatenie nákladov.  
Prijaté uznesenie č.10a/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.   
Zároveň starosta požiadal o schválenie uzatvorenia zmluvy s externou firmou  oprávnenou na 
výkon správy pohrebiska.  
Prijaté uznesenie č.10b/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 
 
K bodu 8/ 
Schválenie zodpovednej osoby za prevádzku osobnej a nákladnej dopravy. 
Prijaté uznesenie č.11/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.  
 
K bodu 9/ 
Prejednanie listu od JUDr. Karáska – Výzva na odstránenie zásahu do práv osobnosti.  
Prijaté uznesenie č.12/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.  
 
K bodu 10/  
1. Starosta podal informáciu o obecnej  internetovej stránke. Zmluva bola uzatvorená 
11.4.2007 s firmou WebyGroup a ročne nás stojí 286 Euro. V súčasnosti je možné u iných 
poskytovateľov zabezpečiť tieto služby za 50 až 60 Euro.  Obsah stránky určí starosta.  Na  
stránke bude diskusia – starosta a každý poslanec bude môcť komunikovať s občanmi, ktorí 
zverejnia svoje meno.  
Diskusia: 
Občianka Kremeňová – ako sa bude riešiť keď niekto zneužije meno iného občana  a či to 
bude diskusné fórum ako na estránkach Ing. Sukeníka. 
Poslanci  Jantošová, Kuchar a Adamec  navrhli jasne uviesť v podmienkach, že anonymom 
a vulgárne sa vyjadrujúcim občanom sa neodpovedá.  
Prijaté uznesenie č.13/1/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.  
2. Starosta zároveň navrhol za správcu obecnej internetovej stránky Ing. Miroslava Sukeníka  
s mesačnou odmenou 100 Eur, ktorý bude zabezpečovať aj zverejňovanie dokladov  v zmysle 
zákona 211/2000 Z,z. o slobodnom prístupe k informáciam v platnom znení.  
 Prijaté uznesenie č.13/2/2011.  Za: 8 poslancov -Kremeň, Muráňová, Jantošová, Čičútová, 
Kuchar, Ciprich, Bc. Smädiš, Ing. Sukeník, Proti:  l poslanec-Felix Adamec, Zdržal sa: 0. 
 
K bodu 11/ 
Plány práce na rok 2011 za jednotlivé komisie pri obecnom zastupiteľstve prečítali 
predsedovia komisií. Plány práce sú prílohou záspisnice.  
Prijaté uznesenie č.14/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 
 
K bodu 12/ 
Prejednanie ďalšieho postupu prác na Zentalovej kúrii. Návrh bol zbúranie.  
Prijaté uznesenie č.15/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 
 
K bodu 13/ 
1. Hlavný kontrolór obce predložil správu o kontrolnej činnosti za rok 2010 a správu    
    o výsledku vykonaných kontrol.  
    Prijaté uznesenie č.16/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 
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2. Poslanci sa vyjadrili k  pozemkom za Váhom, navrhli predaj ako celok za minimálnu cenu  
    9,96 €/m² a dohodli sa na zložení výberovej komisie na vyhodnotenie ponúk –  predseda 
    Felix Adamec, členovia: Bc. Smädiš Miroslav, Muráňová Jana.  
    Prijaté uznesenie č.17/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0.      
3. Poslanci uložili obecnému úradu vypracovať  rozpočet obce na rok 2011 tak, aby  platil  
    od 1.4.2011.  
    Prijaté uznesenie č.18/2011.  Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 
4. Občan Ďurkech  Anton -  či môžu podávať návrhy do rozpočtu aj občania. Odpoveď – Áno. 
5. Poslanec Bc. Smädiš – či je voľná miestnosť v kultúrnom dome, hudobníci produkujúci  
    modernú hudbu hľadajú miestnosť na skúšanie. Odpoveď – zatiaľ nie. 
6. Občan Ďurkech Michal – či už obec jednala s rodinou Tamášiovou o ceste Bukovanova. 
    Starosta požiadal stavebníkov o trpezlivosť Bukovanova sa rieši s rodinou Tamášiovou aj  
    nevysporiadané pozemky po rodičoch Jakuba Kamasa. 
7. Občan Anton Ďurkech – chcú si ohradiť pozemok kedy bude cesta vytýčená, nevie či si má  
    dať vytýčiť sám. Starosta preverí skutočnosť a potom odpovie.    
 
K bodu 14/ 
Uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. Hlasovanie: Za: 9 poslancov, Proti: 0, 
Zdržal sa: 0. 
 
K bodu 15/ 
Starosta obce poďakoval prítomným a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
Zapísala: Ing. Milena Kremeňová               Overovatelia: Soňa Jantošová   
      
                                                                                            Jana Muráňová 
                       
 
 
  
                                                                                 ........................................ 
                                                                                          starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


